
Referat af bestyrelsesmøde 

Sejlklubben Mou Bro 

Tirsdag den 8 okt 2019 kl. 18.30 

 
suppleanterne er inviteret med. 

 

Punkt 9: Økonomi, Forsikringer, nyt fra Karin, handel med indskud, og hvordan det ellers går med 

økonomien. Der har været en del handler med indskud.  

  

Punkt 24: Gennemgang af indkommet post Intet nyt. 

Punkt 298: Inventarliste.  Opdateret med ny overfræser. 

Punkt 341: De aktive seniorer. Terrasse til vinterbaderne er under udførelse. Alle bådstativerne er sat op. 

Husk at skrive bådens navn og ejer på stativet. 

Punkt 365: Indkomne klager eller gode idéer. Ingen klager.    

Punkt 376: Henvendelse fra naboklubber. Der afholdes fælles klubmøde med bestyrelserne fra Egense og 

Hals havn. I år afholdes mødet af Mou Bro 12.11.2019 kl. 19.00.  

Punkt 400: Redskabshuse, køreplan, og status. Redskabshusene er ved at være færdige.  

Punkt 417: klubhusrenovering/tidshorisont/økonomi. Klubhus relateret ting. Renovering forventes at starte 

op efter planen.      

Punkt 419: Klub aktiviteter 2019.  Der arrangeres vinsmagning med portugisisk vin, portvin og tapas 

07.11.2019. Der udsendes nyhedsbrev med nærmere info.  Der er standerstrygning 26.10.2019. 

Medlemsmøde afholdes 20.11.2019 kl. 19.00. 

Punkt 423: Sol nedgangs plads. Studerende fra UCN arbejder på en visualisering af en solnedgangsplads.   

Punkt 424: Ungdomsafdeling/Krabbeklubben. Krabberne holder vinterferie.       

Eventuelt:  

Internet. Der er gravet fiberkabel ned. Vi afventer tilslutning af fiber Box. 

Vinterbader. Terrasse er næsten klar til saunaen og denne er under fremstilling.  

Redningsstiger. Forventet levering 16.10.2019.    

Lån af klubhus. Hvis medlemmer ønsker at anvende klubhuset til en mindre sammenkomst eller fest, skal 

det aftales med Jens, og skrives i kalenderen i entreen i klubhuset. Det indskærpes at man ikke kan 

reservere klubhuset, andre medlemmer og gæstesejlere har altid adgang til klubhuset. Emnet tages op på 

næste medlemsmøde. 

Skaffer: Martin 

  


